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Onderwerp: Reserve locatie B Zuiderdracht 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
Met veel verbazing hebben wij kennis genomen van de voorgenomen reservelocatie van de gemeente Hoorn voor de 
opvang van asielzoekers. Wij willen middels deze brief onze ernstige zorgen uiten. Tevens hebben wij naar 
aanleiding van het summiere bericht van de gemeente Hoorn veel vragen. Hoe is de keuze voor deze locatie tot stand 
gekomen? Op basis van welke criteria is er een selectie gemaakt? 
 
U kunt begrijpen dat de opvang van ruim 390 asielzoekers op één enkele locatie ter grootte van ongeveer 2 
voetbalvelden een zeer grote impact heeft op de leefomgeving van uw eigen inwoners. Zeker omdat deze locatie 
omringt is door woningen en woonwijken. Ook zal de druk op de reeds aanwezig infrastructuur exponentieel 
toenemen. 
 
Een door de gemeente Hoorn omschreven voordeel van één enkele locatie is “Eén grotere locatie betekent dat er 
meer voorzieningen op de locatie zelf aanwezig zijn en dat de mensen minder redenen hebben om de locatie te 
verlaten.”. De aangewezen groenstrook grenzend aan de Zuiderdracht is echter volgens bijlage 3 “beoordeling 
locaties A en B” ongeveer 17.000m² groot, waaronder inbegrepen meerdere watergangen walkanten en een fietspad. 
Om het in context te plaatsen, dit is vergelijkbaar met 2 voetbalvelden waarop je alle voorzieningen moet realiseren 
waaronder parkeerplaatsen voor personeel, laad en los mogelijkheden, ontsluiting naar de openbare weg, sanitaire 
voorzieningen, slaap en verblijfsplaatsen en zoals de gemeente omschrijft “voorzieningen om mensen minder reden 
te geven om de locatie te verlaten.” Om optimaal gebruik te kunnen maken van de groenstrook dient ook de 
watergang gedempt te worden, alsmede het omleggen van een doorgaand fietspad. Het COA geeft in zijn eigen 
documentatie aan dat een opvanglocatie welke gerealiseerd dient te worden op een perceel grond, minimaal 
30.000m² groot dient te zijn om in aanmerking te komen. 
 
Voorkeurslocatie A gelegen op het grondgebied van de gemeente Koggenland is bij benadering ongeveer 33.000m² 
groot. Deze locatie is bijna 2x zo groot als reservelocatie B. De gemeente Hoorn verwacht echter op locatie B die de 
helft zo klein is als locatie A wel meer als 390 asielzoekers op te vangen. Waarbij de beoogde locatie A geschikt 
wordt bevonden voor de opvang van 550 asielzoekers. 
 
Een andere grote zorg is de toenemende druk op de openbare voorzieningen in zowel de Kersenboogerd alsmede de 
verkeersdruk op de Zuiderdracht en de omliggende dorpen. Het opvangen van asielzoekers is de hoofdzaak, 
belangrijk is ook om rekening te houden met verplichte bijzaken zoals o.a. het komen en gaan van bussen, 
vrachtverkeer voor bevoorrading, het komen en gaan van auto’s van personeel werkende op de locatie. De behoefte 
aan parkeergelegenheid voor o.a. het personeel en de vergrootte druk op het openbaar vervoer. De gemeente 
Drechterland heeft in 2022 verkeersbesluiten genomen om (vracht)verkeer te stremmen. Het vestiging van een AZC 
zal juist zorgen voor veel grotere verkeersstromen. Het is algemeen bekend dat heel veel woonwijken in de 
Kersenboogerd niet voldoen aan de parkeernormen die de gemeente Hoorn tegenwoordig hanteert. De parkeerdruk in 
veel wijken van de Kersenboogerd is al gigantisch hoog. 
 
Ook zal de komst van een AZC op z’n korte afstand van woningen en de aantallen die hiermee gemoeid zijn, een 
waarde drukkend effect hebben op de omringende woningen en woonwijken. Een definitieve keuze voor deze 
reservelocatie zal omwonende benadelen in hun vermogens positie, namelijk de waarde van hun woning. 
 
Wij willen de gemeente vragen om de keuze voor deze reservelocatie te heroverwegen. Naast de hierboven 
genoemde zorgen zijn er nog veel meer argumenten op basis waarvan wij vinden dat deze locatie niet geschikt is 
voor de klein of grootschalige opvang van asielzoekers. Denk onder andere aan het wegvallen van nog meer groen 



voorzieningen. 
 
Tevens willen wij goed geïnformeerd worden over stappen die gemeente neemt in deze besluiten en vragen wij als 
inwoners de gemeente om omwonende tijdig te informeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gegevens bekend bij de griffie 


